PROVINCE OF MANITOBA

PROCLAMATION

WHEREAS

WHEREAS

WHEREAS

WHEREAS

WHEREAS

Lung Cancer Awareness Month

it is estimated that this year, 30,000 Canadians will be diagnosed
with lung cancer; and

lung cancer will be the leading cause of cancer death, accounting
for 24 per cent of all cancer deaths in 2022; and

Manitoba is committed to working with partners and stakeholders in
the health system to increase awareness of lung cancer; and

Manitoba remains dedicated to programs that improve screening,
early detection and diagnosis; and

in November, we encourage Manitobans to observe Lung Cancer
Awareness Month by reflecting on their health, educating
themselves about cancer and supporting families impacted by
cancer,

Now therefore let it be known that I, Audrey Gordon, Minister of Health for the
Province of Manitoba, do hereby proclaim November 2022 as

Lung Cancer Awareness Month

in Manitoba and do commend its thoughtful observance to all the citizens of our

province.

Minister

jyﬂ% den




PROVINCE DU MANITOBA

PROCLAMATION

Mois de la sensibilisation au cancer du poumon

ATTENDU QU on prévoit que cette année, 30 000 Canadiens recevront un
diagnostic de cancer du poumon;

ATTENDU QUE le cancer du poumon sera la principale cause de déces par cancer,
représentant 24 % de tous les décés causés par le cancer en 2022;

ATTENDU QUE le Manitoba est déterminé a collaborer avec les partenaires et les
intervenants du systéme de santé afin d’accroitre la sensibilisation
au cancer du poumon;

ATTENDU QUE le Manitoba reste déterminé a soutenir les programmes qui
améliorent le dépistage, la détection précoce et le diagnostic;

ATTENDU QU’ en novembre, nous encourageons les Manitobains & observer le
Mois de la sensibilisation au cancer du poumon en pensant a leur
santé, en s'informant sur le cancer et en offrant leur soutien aux
familles touchées par cette maladie;

Nous, Audrey Gordon, ministre de la Santé de la Province du Manitoba, proclamons
par la présente que le mois de novembre 2022 sera le

Mois de la sensibilisation au cancer du poumon

au Manitoba et invitions tous les citoyens de notre province a [observer

scrupuleusement.
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MINISTER
OF HEALTH

Room 302
Legislative Building
‘Winnipeg, Manitoba R3C 0V8
CANADA

Shem Singh NOV 03 2022

Executive Director

Lung Cancer Canada

Suite 208 — 133 Richmond St. W.

Toronto, ON M5H 2L3

c/o email: Admin@LungCancerCanada.ca

Dear Shem Singh:

| am pleased to proclaim November 2022 as Lung Cancer Awareness Month in
Manitoba.

Our government continues to acknowledge the hardships and experiences of
Manitobans living with lung cancer, as well as family and friends. We commend Lung
Cancer Canada for the valuable work you do to support individuals and families
impacted.

| wish Lung Cancer Canada much success with events taking place during Lung
Cancer Awareness Month.

Slncerely,
( &,cé‘! L] #4< (/”“c/'é%? :
Audrey Go/don

c The Honorable Heather Stefanson, Premier



